
Saksprotokoll i fellesnemnda - 14.02.2019  
 
Anne Gine Hestetun sette fram slikt forslag: 
 

Nytt punkt. 
 
«For dei partia som ikkje er representerte i fellesnemnda vert gruppeleiarane inviterte til å møta i 
fellesnemnda når budsjettsaker vert behandla.» 

 
Røysting 
 
Prosjektleiar sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
Hestetun sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
1. Fellesnemnda tek informasjonen om rollar, prosess og praktisk arbeidsmetode til orientering. 

 
2. Fellesnemnda legg det samanslegne driftsbudsjettet etter KOSTRA-funksjonar til grunn for det vidare 

arbeidet. Dette er førebels grunna vidare avklaringar rundt organisering. 
 

3. Fellesnemnda legg den samla ramma for investeringsbudsjett 2020-2022 til grunn for vidare arbeid. 
Det samla investeringsnivået vert vurdert nærare i arbeidsdokument 2/19 neste møte. 
 

4. Fellesnemnda sluttar seg til dei førebelse rammene for drift og investering i 2023 og desse rammene 
vert lagt til grunn for det vidare arbeidet. 
 

5. Fellesnemnda tek informasjonen om val av løyvingsnivå og nøkkeltal til orientering. 
 

6. Fellesnemnda tek dei skisserte utfordringane for Vestland fylkeskommune til orientering. 
 

7. Fellesnemnda tek punktet om prioriteringar og strategiske vegval til orientering. 
 

8. Fellesnemnda tek informasjonen om nytt inntektssystem og førebelse utslag for Vestland 
fylkeskommune til orientering. 
 

9. For dei partia som ikkje er representerte i fellesnemnda vert gruppeleiarane inviterte til å møta i 
fellesnemnda når budsjettsaker vert behandla.» 


